
Champagneförsäljningen  2014  blev  den  näst  högsta  någonsin
”Comite Champagne – tidigare CIVC – uppskattar också det totala värdet på försäljningen till 4,5

miljarder euro (4,3 miljarder 2013) vilket är den näst högsta försäljningen hittills som uppmätts, efter

2007 som än sålänge är rekordåret. Från det här kan man dra slutsatsen att konsumenterna har bytt upp

sig till något dyrare champagne i genomsnitt, trots de enorma rabatterna som flera stormarknader erbjöd

under julperioden. Exporten stod för ökningen i volym och värde under 2014 då den inhemska

försäljningen i Frankrike fortsätter att sjunka. Vincent Perrin, ny VD för Comite Champagne, säger i ett

uttalande att han förutspår att det kommer exporteras mer champagne än vad som säljs i Frankrike

under 2015. Källa: Decanter.com”
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